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Jegyzőkönyv 

 Készült: A Csévharaszt Községi Önkormányzat Dísztermében 2014. május 29-én megtartott 

képviselő-testületi ülésről, hangfelvételről. 

Jelen vannak: Mocsáry Balázs polgármester, Bárányné Billinger Erzsébet jegyző, Cseszlai Sándor 

alpolgármester, Tóthné Raksz Julianna képviselő, Fodor Imre képviselő, Kovács György képviselő. 

Igazoltan távol: Manulek József képviselő, Naszvadi Sándorné képviselő. 

Mocsáry Balázs polgármester üdvözli a megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés szabályszerűen 

került összehívásra, határozatképes, mivel a megválasztott 7 képviselőből jelen van 5 fő. 

Napirendi pontok: 

1. Beszámoló a háziorvosi munkáról       

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester, Dr. Honti János háziorvos 

2. Beszámoló a rendőrség 2013. évi tevékenységéről     

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester    

3. Beszámoló a gyerekjóléti- és családsegítő szolgálat munkájáról   

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

4. A 2013. évi gyermekvédelmi és gyermekjóléti feladatok ellátásának értékelése 

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester és Bárányné Billinger Erzsébet jegyző 

5. Beszámoló a védőnői munkáról       

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester, Parádi Rozália védőnő 

6. Közalapítvány Alapító Okiratának módosítása     

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

7. Tájékoztató a szabadidőpark építéséről      

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

8. Testvértelepülésekkel kapcsolatfelvétel, pályázaton való indulás elhatározása 

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester  

9. Egyebek  

 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal a kiküldött napirendi pontokat elfogadja. 

Jegyzőkönyv hitelesítő: Kovács György képviselő, Fodor Imre képviselő. 

 

1.napirendi pont tárgyalása: Beszámoló a háziorvosi munkáról 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő:  A lakosság részéről érkezett észrevétel, hogy a betegeknek sokat 

kell várakozniuk. Nem lehetne a doktornő betegeit egy másik rendelési időben ellátni? 

 

Dr. Honti János háziorvos: A községben az egészségház átadásával hosszú időre megoldódott az 

egészségügy tárgyi eszközök felszereltsége. Nagyon kulturált, klímatizált körülmények között 

várakozhatnak a betegek. A fogorvos rész is egyre jobban működik, egyre többen keresik fel. Komoly 

kihívás a doktornő helyettesítése, de meg tudja oldani. Valóban egy kicsivel megnövekedett a 

várakozási idő.  A rendelést rugalmasan szervezik. Az asszisztencia az adminisztrációt elvégzik, a 

szükséges dolgokat előkészítik. Szerteágazó feladata van,- terhes tanácsadás, iskola egészségügy -  
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nem tud beilleszteni külön rendelési időt. Beteget még nem küldtek el, mert lejár a rendelési idő, tehát 

mindenkit ellátnak, csak egy pici türelmet kérnek a betegektől.  

 

Mocsáry Balázs polgármester: Megköszöni a doktor úrnak a beszámoló szóbeli kiegészítését. A 

várakozási probléma meg fog oldódni, mivel szeptembertől visszajön a doktornő.  

 

Dr. Honti János háziorvos elmondja, hogy mindenkinek nem lehet eleget tenni. Iskolai időszakban a 

gyerekek lógnak a suliból és sok időt elvesznek a rendelési időből. Itt szeretné megkérdőjelezni a 

szülők felelősségét, mivel sok szülő nem tudja, hogy hol van a gyerek, suliban vagy az orvosnál. 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal és meghozta az alábbi határozatát: 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

29/2014.(V.29.) számú határozata: 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megtárgyalta a csévharaszti háziorvosi munkáról szóló beszámolót és 

azt elfogadja. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

           képviselő- testület 

 

 

 

2.napirendi pont tárgyalása: Beszámoló a rendőrség 2013. évi tevékenységéről   

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Szmodics Róbert r. alezredes: A statisztikai adatok az egységes bűnügyi statisztika alapján készült. 

Ennek hátránya, hogy „után követő” , tehát nem a tárgyévet mutatja be. A községben 2013-ban 40 db 

bűncselekmény jutott, ebből 25 db jogsértés volt, kiemelt bűncselekmény a településen 0 vagy csekély 

tendenciát mutat. A lopások száma csökkent. A közterületen elkövetett bűncselekmények száma 8 db, 

tehát ez is csökkent. Összességében elmondható, hogy Csévharaszt biztonságos teleülés. A 

kapitányság tekintetében az eredményességi mutató növekedett. Nagyon elégedett Pjeczka Sándor 

r.ftzls. körzeti megbízott munkájával, aki ezt a feladatot két településen viszonylatában látja el. A 

sebesség mérés át lett szervezve, most már kis településen is tudnak mérni. Megköszöni a képviselő-

testület támogatását és a polgárőrség kitartó munkáját. 

 

Kovács György képviselő: Megköszöni a rendőrségtől a megszokott nagyon részletes, mindenre 

kiterjedő beszámolót. Mint helyi lakos a közlekedési kultúra javítását javasolja előtérbe helyezni. 

Vannak területek – Kossuth L. utca, Petőfi utca – ahol gyakran előfordul a gyorshajtás. Nincs járda 

ezért a gyalogos forgalom az úton megy és nagy veszélyben vannak a gyorshajtók miatt. Úgy érzékeli, 

hogy a falu végére kevesebb kontrol jut, néha kisebb ellenőrzést lehetne végezni. A kocsmák 

környezetét is fokozottabban kellene figyelni, mivel sokan gépkocsival járnak ebbe az „intézménybe” 

és nagy valószínűséggel alkohol fogyasztása után szintén gépkocsival távoznak.  

 

Szmodics Róbert r.alezredes: Nincs akadálya, hogy többet mérjenek és lehet a kocsmákat is 

ellenőrizni. Egy irányított járőrszolgálat keretében meg lehet oldani. A sebesség mérő jelenleg 

Monoron a 4-es főúton van, mivel jelentős a forgalom. Nyáregyházán is mérni kell az 5-s út miatt, de 

főképp a felújított úton, mivel sokan ki akarják próbálni, hogy mennyivel lehet rajta menni. A Petőfi 

utcában is fognak még mérni sebességet.     
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Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Köszöni a tartalmas beszámolót. Köszöni a körzeti megbízott 

munkáját is, hiszen rendszeresen bejár az iskolába, a rendezvények biztosításánál mindig jelen van. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Megköszöni a kmb-s munkáját, nagyon elégedett vele. Eredményesen 

tud dolgozni, hiszen önállóan is intézkedhet. A kapitány úr az előző beszámolónál tett említést 

rendőrségi mellények beszerzéséről, hol tart az ügy? Személyi feltételek milyenek a Pilis rendőrőrsön? 

 

Szmodics Róbert r. alezredes: A rendőrségi mellényeket még nem sikerült beszerezni, de települési 

támogatásból esetleg meg tudják oldani.  Az őrsre ráférne személyi fejlesztés, de erre most nincs 

lehetőség. Szakmailag hiába indokolja meg, a számok nem támasztják alá a létszámbővítést.  

 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

30/2014.(V.29.) számú határozata: 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megtárgyalta a Monori Rendőrkapitányság és a Pilisi Rendőrőrs 2013. 

évi munkájáról szóló beszámolót és azt elfogadja. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

           képviselő- testület 

 

 

 

 

3.napirendi pont tárgyalása: Beszámoló a gyerekjóléti- és családsegítő szolgálat munkájáról 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester  

 

Sajti Zoltánné családgondozó elmondja, hogy 2013.óta látja el a gyermekjóléti szolgálatot a 

községben. Az emberek már megismerték és a jelző rendszeri tagokkal jó viszonyt sikerült kialakítani. 

A megtartott kerekasztali megbeszélés célja az információ áramlás elősegítése. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Ispány János a Kistérségi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat 

vezetője állította össze a beszámolót. Az önkormányzat alapfeladatát látja el a Kistérség ebben a 

formában. Az önkormányzat biztosítja a megfelelő helyet, de ezen a jövően javítani kell. A 

családsegítés és gyermekjóléti szolgálat külön vált, így két fő látja el az eddigi 1 fő helyett ezt a 

tevékenységet. 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Mindennapi és jó kapcsolat van az iskola és a gyermekjóléti 

szolgálat munkatársa között. Nagyon köszöni a munkáját.  

 

Mocsáry Balázs polgármester: Az esetszámok, amik előfordulnak az magasabb az átlagnál? 

 

Cseszlai Sándor alpolgármester: Nem lehet valamit tenni az ellen, amit a doktor úr is jelzett, hogy a 

gyerekek ne lógjanak az iskolából. A szülő esetleg írja alá az ovosi igazolást. 

Sajti Zoltánné családgondozó: Ez átlagos számnak tekinthető. Az a szülőnek a felelőssége, hogy 

ellenőrizze, hol van a gyereke, suliban vagy orvosnál. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 
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Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

31/2014.(V.29.) számú határozata: 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megtárgyalta a gyermekjóléti- és családsegítő szolgálat 2013. évi 

munkájáról szóló beszámolót és azt elfogadja. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

           képviselő- testület 

 

 

 

4.napirendi pont tárgyalása: A 2013. évi gyermekvédelmi és gyermekjóléti feladatok ellátásának 

értékelése 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester és Bárányné Billinger Erzsébet jegyző 

 

Mocsáry Balázs polgármester: ebből a beszámolóból kiderül, hogy csökken a lakosságszám. A 0 -18 

éves korosztály 408 fő, ami nagyon kevés. Ez a beszámoló tartalmazza a táboroztatásra adott 

támogatást is, mivel része a gyermekvédelmi tevékenységnek. 

 

Kovács György képviselő: Ahhoz képest, hogy kevés a gyerek soka rendszeres gyermekvédelmi 

támogatásban részesülő. Ennek anyai vagy más okai vannak? 

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: A rendszeres gyermekvédelmi kedvezmény a jövedelemi 

viszonyokhoz igazodik. A 408 főből 126 fő részesül rendszeres gyermekvédelmi támogatásban. 18 év 

feletti önállóan kérheti a támogatást, ha tovább tanul. A beiskolázási támogatást utalvány formájában 

kapják, ingyenes a részükre a tankönyv valamint az étkezés. Ezek a gyermekek nem kimondottan 

halmozottan hátrányos helyzetűek, legtöbb esetben anyagi okai vannak a támogatásnak. 

 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat képviselő-testületének 

32/2014.(V.29.)számú határozata: 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 

2013. évi gyermekvédelmi és gyermekjóléti feladatok 

ellátásáról szóló értékelést megtárgyalta és elfogadta. 

Felkéri a jegyzőt, hogy az értékelést terjessze fel a Pest 

megyei Kormányhivatal Szociális és Gyámhivatala részére. 

Határidő: 2014. június 5. 

Felelős: jegyző 
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5. napirendi pont tárgyalása Beszámoló a védőnői munkáról 

Előadó:  Mocsáry Balázs polgármester, Parádi Rozália védőnő 

 

Parádi Rozália védőnő elmondja, hogy jelenleg 12 fő várandós kismama jár tanácsadásra, tehát egy 

kicsi növekedés elindult.  A kapcsolata jó az emberekkel, most már tanácsadáson kívül különböző 

eszközöket is tud kölcsönözni a kismamáknak. Itt hívja fel mindenki figyelmét, hogy június 14-én 

Monoron egészségnap kerül megrendezésre. Az uszoda mellett fog lenni a szűrő busz.  

Javasolja, hogy aki csak tud menjen el.  

Mocsáry Balázs polgármester: A nyugdíjas klub tagjait is érdekli az egészségnap, ha többen is 

jelentkeznek egy rásegítő buszt lehetne kérni a volántól és az önkormányzat támogatná. Ha sokan részt 

vennének a helyi lakosok közül a monori szűrő vizsgálaton, akkor a helyi egészségnap átkerülne 

jövőre. Ebben az évben október 18-ára van betervezve a helyi egészségnap. 

Cseszlai Sándor alpolgármester: Az októberi helyi egészségnapot nem kellene elhalasztani, nem kell 

függővé tenni a monoritól.  

Parádi Rozália védőnő: Ősszel választások, sok lesz a program, de augusztusban fogja elkezdeni a 

szervezést. 

Cseszlai Sándor alpolgármester: A lakosság számát valamilyen szinten emelni kell, el kell 

gondolkodni az ösztönző lehetőségeken. Nem csak az a baj, hogy kimarad egy osztály, hanem 

finanszírozási oldala is van a létszám csökkenésnek.  

Mocsáry Balázs polgármester: Megváltozott a szemlélet a fiataloknál a gyerekszületést illetően. A 

nagycsalád modell nem divat. A gazdasági helyzet sem segíti elő a gyerekvállalást.  

A képviselő-testület 5 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

33/2014.(V.29.) számú határozata: 

Csévharaszt Községi Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megtárgyalta a védőnői szolgálat 2013. évi munkájáról szóló 

beszámolót és azt elfogadja. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

           képviselő- testület 

 

 

6. napirendi pont tárgyalása: Közalapítvány Alapító Okiratának módosítása 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester elmondja, hogy a korábban beadott módosítást a bíróság nem fogadta el. 

Május óta pedig új Ptk. van. Az ügyvéd úr elkészítette az alapító okiratot, ami már megfelel az új Ptk-

nak. Ahhoz kell igazítani az alapító okiratot, ami be van adva a cégbírósághoz. Javasolja, hogy a 

célokhoz most ne nyúljon a testület.  A kuratórium tagjai már elvállalták, tehát azon se kell változtatni.  

A képviselő-testület 5 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 



6 

 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

34/2014.(V.29.) számú határozata: 

l.) Csévharaszt Községi Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megtárgyalta a ”Csévharaszt Gyermekeiért, Ifjúságáért 

Közalapítvány” módosított és egységes szerkezetbe foglalt Alapító 

Okiratát és azt elfogadja. 

 

Felhatalmazza a polgármestert, hogy a változások 

átvezettetéséről gondoskodjon. 

 

Határidő: 15 nap 

Felelős: polgármester 
 

 

 

7. napirendi pont tárgyalása: Tájékoztató a szabadidőpark építéséről 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester elmondja, hogy  április 30-án befejeződött a szabadidőpark beruházás, 

az átadás és a pénzügyi elszámolás megtörtént.  Szeptemberben sor kerül egy bejárásra az esetleges 

hibák miatt. 5 év garancia van, és ezen belül a hibák kijavításra kerülnek. 

 

Cseszlai Sándor alpolgármester: A csúszdánál vannak problémák meredek, a fű, a mi alatta van, már 

most ki van kopva, teljesen ki fogják járni. 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Ott ahol a gyerekek mennek fel a csúszdára,  ott kopik a fű illetve 

már a föld is. Valamilyen létra kellene oda.  

 

Kovács György képviselő: Milyen visszajelzések vannak, hogy használják a gyerekek? 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A pályázatban feltétel volt, hogy  ½ állású embert kell foglalkoztatni a 

park karbantartására. Ez meg is történt, a személy park mellett lakik és szinte mindent lát, de a 

térfigyelő kamera is elkészült. Szabályozásra kerül, hogy kik nézhetnek bele a felvételekbe. Eddig 

kirívó eset, rongálás nem történt.  

 

Kovács György képviselő: A volt CBA és a park között van egy kicsi terület, ami elhanyagolt, rendbe 

kellene hozatni. 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: A játszótéren nincs kiírva, hogy hány éves, milyen súlyú gyerekek 

használhatják a játékokat. Javasolja kiírni, hogy a park területén csak tolni szabad a kerékpárt.  

 

Mocsáry Balázs polgármester: Jogos az észrevétel, a játékok leírásánál biztos, hogy meg van, de 

pótolni fogják.  
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8.napirendi pont tárgyalása: Testvértelepülésekkel kapcsolatfelvétel, pályázaton való indulás 

elhatározása   

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester  

 

Mocsáry Balázs polgármester: Pályázati lehetőség van, aminek a beadási határideje június 4. vagy 

szeptember 1. A szeptember 1-től adjuk be a pályázatot, akkor 2015. szeptember 1-től lehet 

rendezvényt tartani. A pályázatban vállalni kell, hogy egy EU-s rendezvényt, előadást kell tartani. 

Három település kerül megnevezésre a pályázatban: Varsolc, Harasztos és Haraszt község. Nincs 

korlátozva a testvértelepülések száma. Csak legalább egy uniós település legyen, és 25 fő vegyen részt 

az eu-s programon. 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

35/2014.(V.29.) számú határozata: 

Csévharaszt Községi Önkormányzatának Képviselő-testülete 

elhatározza, hogy el kíván indulni az Európai Bizottság 

Kommunikációs Főigazgatósága által kiírt „Testvérvárosok 

Polgárainak Találkozója” című pályázaton.  

Megbízza a polgármestert a pályázat előkészítésével és benyújtásával 

és a kapcsolódó dokumentumok aláírásával. 

Határidő: június 4. 

 

Felelős: polgármester 

 

 

9.napirendi pont tárgyalása: Egyebek 

 

Fodor Imre képviselő elmondja, hogy a Trianoni megemlékezés meghívói elkészültek, a plakátok 

kihelyezésre kerültek. A Petőfi utcából több lakos is jelezte, hogy a lakóövezetben 50-60 db sertést 

tartanak, a bűz és légy már elviselhetetlen.  

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: Az állattartási feltételeket kell megvizsgálni, ami nem jegyzői 

hatáskör, mert átkerült a járási hivatalok hatáskörébe, de értesíti az illetékes hatóságot. 

 

Fodor Imre képviselő: Az Arany János utca házszám rendezését javasolja, mivel nagy az 

összevisszaság.  

 

Mocsáry Balázs polgármester: A műszakos kolléga meg fogja nézni. 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Már többször elmondta, hogy a 4 lakásos társasházaknál a szemét 

csak gyűlik. A község szégyene. Hivatali gondnok viselkedésére tesz néhány megjegyzést. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A falunappal kapcsolatban elmondja, hogy az augusztus 8-ára tervezett 

szabadtéri színház sajnos nem jött létre, így a falunap csak egy napos lesz. Mészáros Elek János 9.-én 
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fog fellépni. Az építési törmelék elszállítása a tulajdonos kötelezettsége, az önkormányzat kért 

árajánlatot, 1,5 m Ft. 

A képviselőknek több közérdekű kérdése, észrevétele nem volt, az ülés zárt üléskén folytatódik. 

 

 

 

 

k.m.f. 

 

 

 

Mocsáry Balázs        Bárányné Billinger Erzsébet 

polgármester         jegyző 

 

 

 

Hitelesítők: 

 

Kovács György                                                 Fodor Imre 

képviselő        képviselő 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


